

Ernst-Heinkel-Straße 2
D-48531 Nordhorn

Tel. +49 59 21 83 47-0
Fax +49 59 21 83 47-25

Nordhorn, July 2021

Reinert-Ritz GmbH · Postfach 2207 · D-48511 Nordhorn

To whom it may concern

REACH-Verordnung | REACH regulation

Die REACH-Verordnung (Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals | Verordnung (EG) Nr. 1907/2006) regelt seit dem 01.06.2007 das Chemikalienrecht und das generelle Management von Chemikalien in der EU. Sie nimmt die Hersteller und Importeure eigenverantwortlich in die Pflicht, die Chemikaliensicherheit zu beweisen.

Polymere wie Polyethylen oder Polypropylen sind keine nach REACH definierten Substanzen und somit ausgeschlossen.

Die Reinert-Ritz GmbH ist in der Lieferkette ein nachgeschalteter Anwender und somit nicht registrierungspflichtig. Unsere Lieferanten haben ihrerseits Vorregistrierungen in Frage kommender Werkstoffe vorgenommen, sodass die REACH-Konformität für alle Produkte der Reinert-Ritz GmbH sichergestellt ist.

Unsere Produkte enthalten nach aktuellem Stand laut Angabe unserer Lieferanten insbesondere keine Stoffe in Konzentrationen > 0,1%, die als „Stoffe mit besonders gefährlichen Eigenschaften“ in der SVHC-Liste durch die European Chemicals Agency (ECHA) veröffentlicht sind.

The REACH regulation (Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals | Regulation (EC) No. 1907/2006) has been regulated the law on chemicals and the general management of chemicals in the EU since 1 June 2007. It makes manufacturers and importers responsible for proving chemical safety.

Polymers such as polyethylene or polypropylene are not substances defined according to REACH and are therefore excluded.

Reinert-Ritz GmbH is a downstream user in the supply chain and therefore not subject to registration. Our suppliers, for their part, have carried out pre-registrations of possible materials so that REACH conformity is ensured for all products of Reinert-Ritz GmbH.

According to our suppliers, our products do not contain any substances in concentrations > 0.1% which are published as "substances of very high concern" in the SVHC list by the European Chemicals Agency (ECHA).

Malte Ritz

Geschäftsführer:
Dipl.-Ing. Malte Ritz, Petra Ritz
Postanschrift:
Reinert-Ritz GmbH
Ernst-Heinkel-Straße 2
D-48531 Nordhorn

Amtsgericht Osnabrück
Handelsregister Nr.: HRB 130559

Bankdaten:
Kreissparkasse Nordhorn
IBAN: DE69 2675 0001 0000 0000 75

Petra Ritz

Ust-Ident.: DE123242099

Deutsche Bank Nordhorn
IBAN: DE81 2677 0095 0571 1262 00
BIC: DEUTDE33267

Commerzbank Nordhorn
IBAN: DE67 2674 0044 0584 6480 00
BIC: COBADEFFXXX